
Ordinær Generalforsamling Skole og Forældre Frederiksberg 

Tirsdag d. 22.10 

 

 

Referat 

Referent: Rikke 

Dirigent: Ditte 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og stemmetællere 

2. Fremlæggelse og godkendelse af formandens beretning 

3. Fremlæggelse og godkendelse af evt. regnskab 

4. Behandling af indkomne forslag 

5. Valg af 3-5 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter 

 

Generalforsamlingen er i henhold til vedtægterne korrekt indkaldt. Datoen har været fastsat i lidt over en 

måned og har været meddelt netværkets medlemmer. Dagsorden er udsendt en uge før 

generalforsamlingen. 

 

1. Formandens Beretning: 

Rikke Alice Bille, Formand 

Tak for et fantastisk første år i lokalafdelingen af Skole og Forældre på Frederiksberg. Og tak for at jeg må 

repræsentere jer forældre som forperson.  

Det har været en spændende rejse at se vores forening udvikle sig fra et lille forum for tre skoler, der skulle 

have mellemformer til nu at være en lokalforeningen for alle skoler på Frederiksberg. Vi er nu en ligeværdig 

samarbejdspartner med lærerforeningen og skolelederforeninge, Bupl og eleverne. Ja nogle gange er det os 

der sætter retningen og de andre der hepper i baggrunden.  

Vi har vist at forældrene på Frederiksberg skal man samarbejde med, hvis man gerne vil have noget 

igennem på skole- og fritidsområdet.  

Vi har gennem politiske samtaler med hinanden, Rådhuset og parterne på skoleområdet fået indflydelse. 

Senest har gennem endnu en fantastisk aktion ”Cirkus Budget” fået reduceret besparelserne og sat 

dagsordenen. På Frederiksberg er der et stort politisk ønske om at udvikle og investere i vores skoler. Vi 

håber at den samme vilje finder vej til vores SFOer og klubber.  



Vi er glade for at man politisk har sat fokus på skærmbrug i skole og fritid og følger udviklingen af 

Frederiksberg modellen tæt. Vi vil insistere på at invitere os tættere på udviklingen af modellen, da vi 

forældre spiller en afgørende rolle i dens succes. 

Vi glæder os til endnu et år, hvor vi gennem aktivisme, dialog og inddragelse kan påvirke udviklingen og 

økonomien for vores børns skoler og fritid. VI skal fortsat være den kritiske stemme og vagthund, når det er 

nødvendigt. Vi er bevidste om den indflydelse vi har og vi skal bruge den klogt. 

Vi skal også nå endnu længere ud til til de forældrevalgte skolebestyrelsesmedlemmer. Vi mangler stadig 

som den eneste skole at for Tre Falke Skolen med. Det vil vi arbejde på i det kommende år. 

Og så skal vi sige tak til Rasmus Edelberg, som takker af og ikke genopstiller til bestyrelsen. Tusind tak for dit 

engagement både her på Frederiksberg og i landsforeningen.  

Tak for i år. 

 

3. ingen regnskab 

4. ingen forslag 

5. Valg til bestyrelsen: Rikke Alice Bille, Mette Rolan Kjærsgaard, Anne Mette Marker Mertz, Rebekka 

Mogensen og Henriette Pedersen er valgt til bestyrelsen. Marie Claire Schat Mørdrup  og Ditte Hendrick er 

suppleanter.  

6. Eventuelt 

 

Mødedatoer for netværket:  

27.11 på Duevej 

29.1 2025 på Grundtvigsvej 

26.3 på Ny Hollænder 

 

 

 

  

 

 

 


